

Title (en)

Attaching device for electrical resistors and their manufacturing process.

Title (de)

Befestigungsvorrichtung für elektrische Widerstände und Verfahren zu ihrer Herstellung.

Title (fr)

Dispositif de fixation pour des résistances électriques et leur procédé de fabrication.

Publication

EP 0600116 A1 19940608 (DE)

Application

EP 92120488 A 19921201

Priority

- EP 92120488 A 19921201
- DE 4117276 A 19910527

Abstract (en)

In order to simplify the production of an attaching device for electrical resistors, for example bias resistors for fans in motor vehicles, the resistors forming an assembly with electrical plug connections, the plug connections (7) are constructed integrally with stamped parts (4) which extend into the ceramic body of the resistance body (2) on the one hand and into a plastic plug housing (3) on the other hand, and are at the same time used as electrical connections and for mechanical attachment of the resistance body (2). In this case, those stamped parts (4,8) which in each case lie in a plane are initially produced as a cohesive stamped matrix, are then connected to the resistance body (2) and its resistance wires and, finally, are subsequently electrically isolated from one another by areas (11, 12) being cut out. <IMAGE>

Abstract (de)

Zur Vereinfachung der Herstellung einer Befestigungsvorrichtung für elektrische Widerstände, z.B. Vorwiderstände für Gebläse in Kraftfahrzeugen, wobei die Widerstände mit elektrischen Steckverbindungen eine Baugruppe bilden, sind die Steckverbindungen (7) einstückig mit Stanzteilen (4) ausgebildet, die sich in den Keramikkörper des Widerstandskörpers (2) einerseits und in ein Steckergehäuse (3) aus Kunststoff andererseits erstrecken und gleichzeitig als elektrische Verbindungen und zur mechanischen Befestigung des Widerstandskörpers (2) dienen. Dabei werden die jeweils in einer Ebene liegenden Stanzteile (4,8) zunächst als eine zusammenhängende Stanzmatrix hergestellt, dann mit dem Widerstandskörper (2) und dessen Widerstandsdrähten verbunden und schließlich nachträglich durch Freischnitte (11, 12) elektrisch voneinander getrennt. <IMAGE>

IPC 1-7

H05K 13/00; H01R 13/66; H01C 1/146; H01C 17/28

IPC 8 full level

H01C 1/01 (2006.01); **H01C 1/146** (2006.01); **H01C 17/28** (2006.01); **H01R 13/66** (2006.01)

CPC (source: EP)

H01C 1/01 (2013.01); **H01C 1/146** (2013.01); **H01C 17/28** (2013.01); **H01R 13/6616** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 3729817 A 19730501 - DE ROUEN J, et al
- [A] GB 2073963 A 19811021 - WICKMANN WERKE AG
- [E] DE 4117276 A1 19921203 - KRAH ELEKTROTECHNISCHE FABRIK [DE]

Cited by

EP4068528A4

Designated contracting state (EPC)

ES FR GB IT PT

DOCDB simple family (publication)

DE 4117276 A1 19921203; EP 0600116 A1 19940608

DOCDB simple family (application)

DE 4117276 A 19910527; EP 92120488 A 19921201